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W odpowiedzi  na  interpelację  Pani  Radnej  z  dnia  28  listopada  2019r.  w  sprawie
możliwości  instalacji  na  terenie  miasta  Kalisza  stacji  na  mikroelektroodpady,  uprzejmie
informuję, że zaproponowane przez Panią Radną rozwiązanie było już analizowane przez
podległe  mi  służby.  W pełni  podzielam  Pani  zdanie,  iż  rozlokowane  na  terenie  miasta,
głównie na osiedlach zabudowy mieszkaniowej, niewielkie, estetyczne punkty selektywnego
zbierania,  tak  zwanych  elektrośmieci,  są  nie  tylko  bardzo  interesującym  pomysłem
na rozwiązanie problemu tego typu odpadów, ale i - tak sądzę - skutecznym sposobem na ich
wyselekcjonowanie  od  innych,  produkowanych  w  naszych  domach,  śmieci.  Zazwyczaj
drobne elektrośmieci typu baterie, żarówki, telefony komórkowe itp. trafiają do pojemników
na odpady zmieszane,  co jest  niezgodne z przepisami prawa. Montaż tego typu urządzeń,
bez  wątpienia  umożliwi  mieszkańcom  łatwiejszy  sposób  pozbywania  się  omawianych
odpadów „problemowych”.

 Informuję,  że  zadanie  polegające  na  instalacji  na  terenie  Kalisza  -  na początek  -
dwóch  takich  stacji,  zostało  przedstawione  jako  propozycja  projektu  do  dofinansowania
w okresie programowania środków Unii Europejskiej w perspektywie 2021-2027. Będziemy
też  w  przyszłym  roku  analizować  możliwości  pozyskania  na  ten  cel  środków
z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska.  Jeśli  natomiast  nie  będzie  możliwości
pozyskania środków zewnętrznych na takie zadanie,  postaram się aby wygospodarować w
budżecie Miasta Kalisza stosowne fundusze i zamontować kilka tego typu stacji w ramach
własnych zasobów finansowych. 




